



S4A Gala 2018 Performance - 'The Tempest' Audition Application Form

香港小莎翁週年匯演 - 《暴風雨》

演員試鏡申請表

Student's information 學生資料:

English Name 英文名字: _____

Nickname 暱稱 (if any 如有): _____

Chinese Name 中文名字(if any 如有): _____

Gender 性別: Male 男 / Female 女 **Age 年齡:** _____

Date Of Birth 出生日期 (DD 日/MM 月/YY 年): _____

Height 身高: _____ cm 厘米 **Weight 體重:** _____ kg 公斤

Email 電郵: _____

Mobile 電話 (if any 如有): _____

School 所讀學校:

Residential Address 居住地址:

Parent's Name 家長名字: _____

Parent's Mobile 家長電話: _____

Parent's email 家長電郵:

Please tell us what training / experiences you have in theatre, dance, music, etc..

與戲劇／舞蹈／音樂 等有關的藝術訓練及經驗：

COMMITMENT AGREEMENT 約束協議

I realize that if my child is chosen for the cast 本人清楚明白若子女被成功揀選為演員：

- I will be responsible to make sure he/she attends every performance and every rehearsal for which he/she is scheduled. As well as responsible for personal Items.
本人有責任確保他／她能參與所有表演、排練及保管好隨身物品。
- In case of illness, I will notify the Director in advance. In order to ensure the quality of the rehearsals and commitment to the production, I understand that I will need to put in \$1,500 cheque deposit (issue to Shakespeare4All Company Limited) to cover the production costs if my child stops attending the rehearsals and performances. The \$1,500 cheque deposit will be returned after all the rehearsals and performances are completed as agreed to.
如因病需缺席，本人將立即通知導演及有關人士。為了確保排練及表演質素，本人明白需預繳 \$1500 元按金支票予(Shakespeare4All Company Limited) 以承保若子女退出排練表演及違反協議所引至的行政費損失。完成所有排練及表演後該按金支票將會全數退還。
- If student have financial difficulty on paying the deposit please contact S4A for further arrangement.
如學員在支付按金上有經濟困難，可聯絡香港小莎翁以另作安排。
- Rehearsals will start from August 2018.
排練時間將於 2018 年 8 月開始。

Signature of parent

家長簽署: _____

Date 日期: _____

Shakespeare4All® Company Limited 香港小莎翁有限公司

Room C, 9/F, Wah Ha Factory Building, 1069-1073 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong
香港鯽魚涌英皇道 1069-1073 號華廈工業大廈 9 樓 C 室

Tel 電話: 2520 6232 Fax 傳真: 2520 5996 Email 電郵: info@s4a.org.hk Website 網址: www.s4a.org.hk

Audition Timeslot 面試時間

Please put a '✓' in your preferred timeslot

請在首選的面試時間 內填上「✓」號

17th March 2018 (Saturday) Morning 10am – 12pm

2018 年 3 月 17 日 (星期六) 早上 10 時至 12 時

17th March 2018 (Saturday) Afternoon 1pm – 6pm

2018 年 3 月 17 日 (星期六) 下午 1 時至 6 時

18th March 2018 (Sunday) Morning 10am – 12pm

2018 年 3 月 18 日 (星期日) 早上 10 時至 12 時

18th March 2018 (Sunday) Afternoon 1pm – 6pm

2018 年 3 月 18 日 (星期日) 下午 1 時至 6 時

24th March 2018 (Saturday) Morning 10am – 12pm

2018 年 3 月 24 日 (星期六) 早上 10 時至 12 時

24th March 2018 (Saturday) Afternoon 1pm – 6pm

2018 年 3 月 24 日 (星期六) 下午 1 時至 6 時

Special Request (with reason) 特別要求 (附上原因):

This will be a group audition. It will last for 45 minutes.

此為小組面試，約長 45 分鐘。

This is for reference purpose only. Please note we cannot guarantee your selected timeslot, the audition time will be confirmed by email from S4A.

敬請留意以上時段選擇意願只供參考，最終面試時間將由香港小莎翁以電郵確實。

* Please reminded that Call-backs is on 25th March 2018 (Sunday) 10am – 6pm (Individual audition)

請注意第二輪試鏡將於 2018 年 3 月 25 日 (星期日) 早上 10 時至下午 6 時 (個人面試)